

Review of the Trial of “Library Food and Drinks Policy”

《圖書館飲食守則》的試行檢討

The Library Food and Drinks Policy (http://www.lib.eduhk.hk/info/about/food_drinks_policy.html) was introduced in June 2016 for a 12-month trial. During the trial, the Library has monitored closely the implementation of the new policy as well as eating and drinking behaviours in the Lounge. Views were also collected from student and staff representatives of academic programmes and in the 2017 Library User Survey (http://www.lib.eduhk.hk/survey2017_results/lib_special_2017.html). Opinions collected have revealed a majority view of maintaining the current Food and Drinks Policy. The Library therefore recommended to the Library Management Committee to maintain the existing Food and Drinks Policy without any amendments, and was endorsed by the Committee.

We would thus like to remind library users that only specific types of food and drinks are allowed to be consumed inside the Lounge on G/F of Mong Man Wai Library. **Food and drinks must not be brought into other areas of the Library, regardless they are for consumption or not.** For further information, please feel free to contact our Information Counter at 2948 6653.

圖書館於2016年6月開始試行《圖書館飲食守則》(http://www.lib.eduhk.hk/info/about/food_drinks_policy_c.html)，為期十二個月。在此期間，圖書館一直密切監察新守則的執行和休憩廊內的飲食情況。我們亦徵詢了不同課程的老師和同學代表，以及在2017年度讀者意見調查收集讀者意見(http://www.lib.eduhk.hk/survey2017_results/lib_special_2017.html)，而所得的主流意見是維持現狀。圖書館故此向圖書館管理委員會建議維持現有的《圖書館飲食守則》，不作任何修改，並已得到委員會的支持。

我們因此提醒各位讀者：只可以在蒙民偉圖書館地下休憩廊內飲食，並且只限指定種類的食物和飲品。**無論食用與否，嚴禁攜帶任何食物或飲品進入圖書館其它範圍。**如有查詢，歡迎致電2948 6653圖書館諮詢服務台。

Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
22 June 2017